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Bijlage 1 
 
Verslag van de op 1 maart 2019 gehouden Algemene Ledenvergadering van de BTG in 
Buurtcentrum Oranjewijk 
 
Aanwezig 
Van Beijum: Theo Warbroek, Maarten Roelink, Wim Berg, Klaas Sybrandy, Dinidi Herbert, Linda 
Houwen 
Van Esserweg: Femke Schippers, Gea Kranenborg, Lukas van der Velde, Gerda Arends, Harold de 
Cuba, Wypkeline Wichers Hoeth, Dorien Bakkes, Lucas Huttinga 
Van Langszij: Adaucta Rosenboom, Margreet Steinhäuser, Gineke Wayer, Elle van der Molen, Lykele 
van der Meulen, Roy Gierman 
Van Stadhouderslaan: Marijke de Jong, Ria Haisma, Frank Meinders, Paul van Velthoven 
 
Afwezig met kennisgeving 
Van Beijum: Marcel de Roo 
Van Esserweg: Ben Wiggers, Henriëtte Kuttschrütter, Dennis Koedijk, Gea Poppen, Liesbeth 
Froentjes, Peter Bakker, Thea Linders, Grian Wind 
Van Langszij: Monique Cadée, Suzanne de Vries, Henk Afman, Yuko Hakman 
Van Stadhouderslaan: Noël Swennenhuis 
 
1 Opening en vaststelling agenda 
Om 19.40 uur opent de voorzitter (Wim Berg) de vergadering en heet de aanwezigen, met name ook 
de nieuwe tuiniers die direct al op deze ALV aanwezig zijn, van harte welkom. Hij is zeer verheugd 
over deze mooie opkomst van 24 tuiniers, al zijn het er dan wel minder dan vorig jaar (toen 32). Wim 
bedankt de zegsman en tuiniers van Stadhouderslaan voor het mogelijk maken van deze ALV in 
Buurtcentrum Oranjewijk. Wim vraagt de aanwezigen of de agenda aanvulling of wijziging behoeft. 
Opgemerkt wordt dat het agendapunt 'verkiezing kascommissie 2019' tweemaal voorkomt, als 
agendapunt 7 en als agendapunt 10. Agendapunt 10 vervalt. 
Wim stelt voor om een agendapunt in te voegen over de organisatie van een uitstapje in 2018. Na een 
akkoord van de leden wordt dit onderwerp als agendapunt 10 ingevoegd vóór het agendapunt 
'Rondvraag'. 
 
De agenda ziet er als volgt uit: 
1 Opening en vaststellen agenda 
2 Vaststelling conceptverslag ALV 09-03-2018 (bijgevoegd als bijlage 1) 
3 Ingekomen stukken 
4 Nieuws uit de complexen 
5 Exploitatie 2018 en toelichting daarop door penningmeester (stukken ter vergadering) 
6 Verslag kascommissie 2018 
7 Verkiezing kascommissie 2019 
8 Conceptbegroting 2019 en toelichting daarop door penningmeester (stukken ter vergadering) 
9 Bestuurssamenstelling 2018 en verkiezing bestuursleden (bijgevoegd als bijlage 2) 
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10 Mogelijke te organiseren BTG-activiteit ('uitstapje') 
11 Rondvraag 
 
2 Vaststelling conceptverslag ALV 09-03-2018 
Wim Berg vraagt de aanwezigen om per pagina op-/aanmerkingen te maken. Deze kunnen ook 
inhoudelijk van aard zijn. 
 
Pagina 1: Geen op-/aanmerkingen. 
Pagina 2: Geen op-/aanmerkingen. 
Pagina 3: Margreet Steinhäuser vraagt naar aanleiding van agendapunt 8 (= conceptbegroting 2018 

en toelichting daarop door de penningmeester) waarom de prijs per m2 per tuiniercomplex 
verschilt. De voorzitter legt uit dat dat onder andere samenhangt met het aantal vierkante 
meters gezamenlijke ruimte op een complex. Omdat deze ruimte ook betaald moet 
worden, ligt de prijs per m2 in dat geval dan wat hoger. 

Pagina 4: Geen op-/aanmerkingen. 
Pagina 5: Geen op-/aanmerkingen. 
 
Onder dankzegging aan de secretaris wordt het verslag vastgesteld. 
 
3 Ingekomen stukken 
Desgevraagd laat de secretaris weten dat voor deze vergadering geen stukken zijn ingekomen. 
 
4 Nieuws uit de complexen 
 
Beijum 
Maarten Roelink, zegsman Beijum, geeft aan dat Beijum een droog maar prima tuinjaar heeft gehad, 
mede omdat er altijd water uit de naastgelegen sloten kan worden gehaald. Afscheid is genomen van 
enkele tuiniers en anderen zijn welkom geheten. 
De fruitbomen zijn recentelijk gesnoeid (werkdag) en de eveneens recentelijk door de gemeente 
geleverde houtsnippers alweer uitgereden. Van inbraak/vandalisme is afgelopen jaar geen sprake 
geweest. 
Dinidi en Maarten hebben een aggregaat aangeschaft om water uit de sloot te kunnen pompen. De 
aggregaat kan ook als collectieve voorziening in beeld komen, dat is nu nog niet het geval. 
Ter informatie: met een aggregaat wordt met behulp van benzine elektriciteit gemaakt. Met deze elektriciteit 
wordt een elektrische pomp aangedreven om het water uit de sloot te pompen. 
 
Langszij 
Margreet Steinhäuser, tuinier op Langszij, vertelt dat de werkgroep goed draait en dat de tuiniers (zij 
nemen allemaal deel aan de werkgroep) voor de jaarvergadering in januari bijeen zijn gekomen. 
Vanuit die vergadering is onder meer het rooster 'tuinenschouw en werkdagen' gemaakt. Er is 
tweemaal een tuinenschouw uitgevoerd. Deze tuinenschouw, omlijst met hapjes en drankjes, is 
bedoeld om een ieder qua onderhoud bij de les te houden en waar nodig op nalatigheid aan te spreken. 
Daarnaast zijn er ook drie werkdagen geweest waarbij het nodige gedaan is ten aanzien van de 
collectieve voorzieningen. 
Margreet laat verder weten dat we in 2018 jaar geen last hebben gehad van vandalisme en/of 
diefstallen. Vanwege de brede sloot, waardoor veel regenwater afgevoerd wordt naar het Damsterdiep, 
kunnen de tuiniers zonder moeite te allen tijde beschikken over water. 
Vervolgens wordt kort ingegaan op de tuinwisselingen van afgelopen jaar en de vetrokken en nieuwe 
tuiniers. Roy Gierman vult aan dat op dit moment geen personen meer op de wachtlijst staan. 
Tenslotte geeft Roy aan erg blij te zijn met de prima samenwerking met de gemeente Groningen, 
bijvoorbeeld als het gaat over het snoeien van de hagen en de levering van houtsnippers ten behoeve 
van het opvullen van de paden op de tuintjes en het aanbrengen van een mooie mulchlaag onder de 
meidoornhagen. 
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Esserweg 
Lucas Huttinga, zegsman Esserweg, laat weten dat zich afgelopen jaar in het tuiniersbestand geen 
wijzigingen hebben voorgedaan. Het nieuwe jaar is ingeluid met een gezellige bijeenkomst ('borrel'). 
Met de werkgroep zijn een aantal dingen nagelopen; tuinhekjes en afrasteringen zijn gecontroleerd en 
waar nodig hersteld. Het initiatief is genomen om de bezitters van honden met behulp van bordjes 
langs het openbare pad, alwaar gelopen wordt om de honden uit te laten, te verzoeken de hondenpoep 
op te ruimen. 
Op Esserweg was het eveneens een droog jaar, de mogelijkheid om water te halen beperkt zich tot het 
scheppen van water uit een naastgelegen slootje met een hoog talud (lastig werkje) en het halen van 
water bij een tappunt op de naastgelegen begraafplaats, waar een aardig stukje voor moet worden 
gelopen. 
 
Stadhouderslaan 
Marijke de Jong, tuinier op Stadhouderslaan, vertelt dat alle tuintjes op Stadhouderlaan bezet zijn en 
dat er nu alweer wat in gewerkt wordt. Er is door een tuinier het initiatief genomen om groenten te 
gaan verbouwen. Dit in eigen te maken bakken. Op het complex worden nauwelijks groenten 
verbouwd als gevolg van de vele schaduw en het grote aantal slakken. De meeste tuiniers wonen in 
een bovenwoning en zien de tuin meer als een soort van tuin bij het huis. Met de bessenstruiken en 
fruitbomen op het complex gaat het overigens geweldig! 
 
De voorzitter merkt tenslotte op dat we een levendige vereniging zijn en dat het op dit moment goed 
gaat. Daarbij blijkt er ook afgelopen jaar weer de nodige belangstelling voor een tuin en het biologisch 
tuinieren te zijn, zo blijkt uit de belangstelling hiervoor via onze contactmogelijkheid via onze 
website. Met name de belangstelling voor een tuin op Esserweg is enorm groot.  
 
5 Exploitatie 2018 en toelichting daarop door penningmeester  
Middels een PowerPointpresentatie neemt de penningmeester met de vergadering de exploitatie 2018 
door aan de hand van de volgende thema's: 
- Kerncijfers BTG 
- Jaarrekening 2018 
- Resultaatbestemming en stand complexen 
- Begroting 2019 
- Website BTG 
 
Na enkele vragen en opmerkingen, die alle door de penningmeester tot volle tevredenheid worden 
beantwoord, keurt de vergadering de exploitatie 2018 goed en gaat ze akkoord met het 
bestuursvoorstel om het batig saldo naar evenredigheid te bestemmen voor de "eigen middelen" van de 
complexen. 
 
Er ontspint zich een levendige discussie over de vraag of de ING-rekening opgeheven zou moeten 
worden. Een aantal leden is van mening dat deze bank niet past bij onze vereniging en de 
uitgangspunten en principes die we hebben. De penningmeester laat weten dat het niet makkelijk op te 
lossen is, omdat voor verenigingen bij de ASN geen betaalrekening te openen is. We zouden in het 
geheel over kunnen gaan naar bijvoorbeeld de Triodosbank, hier is het spaargeld op een soortgelijke 
wijze onder te brengen als dat nu gedaan wordt bij de ASN. Bij Triodos is ook een betaalrekening te 
openen. Lucas vertelt dat hierover in een bestuursvergadering over deze kwestie gesproken is en dat 
het veel werk met zich meebrengt om te veranderen. Op dat werk zitten we niet direct te wachten. 
De voorzitter begrijpt de vraag van de leden en de principiële kwestie dat ING niet bij de BTG past. 
Als de leden van de ING af willen moeten we aan die wens invulling geven. 
Om wat inzicht te krijgen in de beantwoording stelt de voorzitter een peiling voor. Daarmee stemmen 
de aanwezigen in. De voorzitter vraagt de leden de hand op te steken bij een tweetal vragen. 
De vragen zijn: (1) willen we bij ING blijven? en (2) willen we weg bij ING? 
 
Vraag 1: willen we bij ING blijven? 
Hierop wordt door negen personen een hand in de lucht gestoken. 
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Vraag 2: willen we weg bij ING? 
Hierop wordt eveneens van negen personen een hand in de lucht gestoken. 
 
Gezien deze 'gelijke stand' laat de voorzitter weten dat hierover in de eerstkomende 
bestuursvergadering in ieder geval gesproken wordt en besluitvorming plaatsvindt. 
 
6 Verslag kascommissie 2018 
Namens de kascommissie (Lukas van der Velde (1e jaar) en Jan Houtman (1e jaar) doet Lukas verslag 
van de controle der financiën ten huize van de penningmeester en verklaart deze in de beste orde te 
hebben bevonden. Hij spreekt zijn waardering uit voor de werkzaamheden van de penningmeester en 
diens heldere uitleg van het gevoerde financiële beleid. De vergadering verleent de penningmeester 
onder applaus decharge en de voorzitter bedankt de kascommissie voor haar inzet. 
 
7 Verkiezing kascommissie 2019 
Beide kascommissieleden hebben te kennen gegeven voor een tweede jaar kascommissielid te willen 
zijn. De aanwezigen stemmen in met het voorstel Lukas van der Velde en Jan Houtman opnieuw de 
werkzaamheden te laten uitvoeren.  
Henriëtte Kuttschrütter heeft bij haar afmelding voor deze ALV laten weten desgewenst 
kascommissielid te willen zijn. Voor 2020 zou dit prima zijn, waarbij dan Lukas van der Velde of Jan 
Houtman een derde jaar zou kunnen doen om zodoende in een ritme te komen waarbij er jaarlijks een 
kascommissielid aftreedt. Vanuit continuïteitsoverweging vindt het bestuur dat een meer wenselijk 
manier van doen. 
 
8 Conceptbegroting 2019 en toelichting daarop door de penningmeester 
Door de penningmeester wordt de ontwerpbegroting 2019 met een PowerPointpresentatie toegelicht. 
In de voorliggende begroting is reeds verwerkt het bestuursvoorstel om elk jaar de contributie met 2% 
te verhogen. De vergadering kan zich in de voorgestelde verhoging vinden en keurt vervolgens de 
ontwerpbegroting voor het jaar 2018 ongewijzigd goed. 
De jaarlijkse 2% contributieverhoging wordt praktisch ingevuld door de prijs per gehuurde vierkante 
meter tuingrond jaarlijks met één cent te verhogen. 

 
 

 
 
De voorzitter bedankt de penningmeester, onder applaus van de leden, voor de heldere nadere 
toelichting. 
 
9 Bestuurssamenstelling 2018 en verkiezing bestuursleden 
 
Het navolgende is aan de orde 
- Roy Gierman, treedt statutair af als secretaris en is herkiesbaar. 
 
Roy Gierman wordt herverkozen in bovengenoemde functie. 
 
10 Mogelijke te organiseren BTG-activiteit ('uitstapje') 
Wim Berg vraagt zich af hoe de aanwezigen staan tegenover het idee om dit jaar een fietstocht langs 
de complexen te organiseren. Dat lukte niet in 2017 (tijdens de viering van het 40-jarig jubileum) en in 
2018 is gekozen voor een bezoek aan het complex Stadhouderslaan (26 mei), dat door de ontvangst 
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van de tuiniers aldaar en het fraaie weer zeer geslaagd was, zie hierover: 
http://www.btgroningen.nl/geslaagde-tuinborrel-complex-stadhouderslaan/ 
Andere ideeën zijn uiteraard ook van harte welkom, het bestuur organiseert in ieder geval graag iets. 
 
Het idee van de fietstocht langs de complexen krijgt in ieder bijval. Het bestuur zal zich op activiteiten 
bezinnen en hoopt op nadere suggesties en ideeën. 
 
11 Rondvraag 
Frank Meinders (Stadhouderslaan) brengt het idee op om aan personen op de wachtlijsten ook een 
jaarlijkse bijdrage te vragen. Dat zou naar zijn mening een stimulans zijn om betrokken te blijven. 
Frank heeft zelf jarenlang op een wachtlijst gestaan waar hij ook jaarlijks wat voor moest betalen. 
Vanuit zijn eigen positieve ervaring hiermee komt hij nu op dit idee. De voorzitter zegt toe dit 
onderwerp te bespreken in de eerstkomende bestuursvergadering. 
 
Wypkeline Wichers Hoeth (Esserweg) lat weten een spitvork gekregen te hebben die gebruikt mag 
worden door de leden. Hij komt in de gereedschapskeet te staan. 
 
Dorien Bakkes (Esserweg) zoekt een bankje met opslagruimte. Het zou mooi zijn als iemand toevallig 
een dergelijk bankje wellicht over heeft en dat dan zou willen overdoen. 
 
Gea Kranenborg (Esserweg) zou graag binnenkort een overleg willen hebben met de tuiniers van 
Esserweg. Lucas Huttinga laat weten dat die er binnenkort ook komt. 
 
Margreet Steinhäuser (Langszij) vraagt zich af of de huurovereenkomst tussen de gemeente en de 
BTG ook een einddatum kent. Lucas Huttinga laat weten dat dit het geval. De secretaris kan ter plaatse 
deze einddatum opzoeken en dit blijkt 2021 te zijn. De overeenkomsten worden voor een periode van 
10 jaar afgesloten en worden niet stilzwijgend verlengd. 
 
Wim Berg sluit om 21.00 uur de vergadering waarna een levendige presentatie over 'slakken in de tuin' 
volgt door de heer Jaap de Boer. Na afloop daarvan wordt onder het genot van een hapje en een 
drankje nog even doorgepraat. 

http://www.btgroningen.nl/geslaagde-tuinborrel-complex-stadhouderslaan/

